

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Peter Michaelis.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 16.02.1699

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-13678

+ Vir plurimum Reuerende,

Non est, quod gratias vobis agas, ac tot oner
 encomiis, nostram erga filios tuos beneuolenti-
 am. Gratulamur vobis de pijs moni-geris
 discipulis, isq; plane debetur, quicquid ex nobis
 in eos proficisci potest beneficii, officij. Vallensem
 erarium pauperum sibi vendicavit. Ministerio
 ecclesiastico infusus non sum, corruptelas
 autem undequaq; inuocatas tam grauior et acri-
 ter nunquam depinxi, quin censuram meruerint
 longe exactiorem. Fideles Christi seruos affectu
 prosequor vere fraterno, nec eos meae unquam
 aringere nequeo mihi sumo. At oscitantes
 illos et abdomini natos (sericos, qui se pasunt
 ipsi non gregem Christi, non possum non
 detestari. Uhinam pia et accurata Ecclesiarum
 visitatio institueretur, ut detegerentur lupi
 rapaces, avari, sordiduli, luxuriantes in sacilegis
 ignavi ac pisi in foribus secrete dormientes.
 Nimirum quantum augeri posset meus de
 falsis prophetae sermo. Ceterum instat
 visitatio extrema et iudicialis Archiepi Co-
 pi nostri totu Christi. Vigilemus igitur, et
 simus canes latrantes aduersus lupos, et
 pastores fideles erga oves. Vale et ama
 Hal.

Tibi filiusq;
 Magdab. addictissimum

A. 10 Febr. 1699. Aug. H. F.

Dr. Petrus Michae:
 lis Beeliana diocesis Inspector monasterij
 Beeliciae.